

**Subject: Invitation Email to Survey on Professional Practice Attitudes in Psychotherapy**

Dear Colleague,

We hope this email finds you well amidst these changing times of global and local affairs.

We are reaching out to psychologists and psychotherapists to take part in a short survey whose aim is to better understand important influences on psychotherapy practices today. We strongly feel that you are the most qualified and valued informants of the landscape of psychotherapy practices within Canada and regard your views most highly and respectfully. The study will specifically explore current attitudes towards psychotherapy research, perceived challenges to being able to use it, and perceived facilitators towards its access. Participation, which is voluntary and confidential, involves completing a brief online questionnaire. Your responses will really help us to understand this landscape intricately.

Clicking on this hyperlink

[ [https://mcgillecp.ca1.qualtrics.com/jfe/form/SV\\_07cZgwINacQshRc?A=c](https://mcgillecp.ca1.qualtrics.com/jfe/form/SV_07cZgwINacQshRc?A=c) ] will launch a web-based survey, where you will find additional information about this project. Participating in the survey will give you the opportunity to enter a draw to win **one of thirty \$20** Amazon.ca gift cards!

This study is conducted by Jerry Middleton under the supervision of Dr. Shanna Williams at McGill University.

If you have any questions, please feel free to contact us via e-mail at [jerry.middleton@mail.mcgill.ca](mailto:jerry.middleton@mail.mcgill.ca) or [shanna.williams@mcgill.ca](mailto:shanna.williams@mcgill.ca) .

With warm regards, and much gratitude for your valued input,  
Jerry Middleton, M.A., Ph.D. (Candidate), Counselling Psychology, Department of Educational and Counselling Psychology, McGill University.

**Objet : courriel d'invitation à une enquête sur les attitudes professionnelles en psychothérapie**

Cher(ère) collègue,

Nous que vous allez bien cette période de changement des affaires mondiales et locales.

Nous contactons des psychologues et des psychothérapeutes pour participer à une brève enquête dont le but est de mieux comprendre les influences importantes sur les pratiques de psychothérapie aujourd'hui. Nous croyons fermement que vous êtes les informateurs les plus qualifiés et les plus appréciés du paysage des pratiques de psychothérapie au Canada et nous considérons vos opinions avec le plus grand respect. L'étude explorera spécifiquement les attitudes actuelles à l'égard de la recherche en psychothérapie, les défis perçus pour pouvoir l'utiliser et les facilitateurs perçus pour son accès. La participation, volontaire et confidentielle, consiste à remplir un bref questionnaire en ligne. Vos réponses nous aideront vraiment à comprendre ce paysage de manière complexe.

Cliquez sur ce lien hypertexte

[ [https://mcgillecp.ca1.qualtrics.com/jfe/form/SV\\_07cZgwINacQshRc?A=c](https://mcgillecp.ca1.qualtrics.com/jfe/form/SV_07cZgwINacQshRc?A=c) ] pour lancer une enquête sur le Web, dans laquelle vous trouverez des informations supplémentaires sur ce projet. En participant au sondage, vous aurez la possibilité de participer à un tirage au sort pour gagner l'une de trente cartes-cadeaux Amazon.ca de 20 \$ !

Cette étude est menée par Jerry Middleton sous la supervision de la Dre Shanna Williams à l'Université McGill.

Si vous avez des questions, n'hésitez pas à nous contacter par courriel à [jerry.middleton@mail.mcgill.ca](mailto:jerry.middleton@mail.mcgill.ca) ou [shanna.williams@mcgill.ca](mailto:shanna.williams@mcgill.ca).

Je vous exprime mes salutations chaleureuses et beaucoup de gratitude pour votre précieuse contribution,

Jerry Middleton, M.A., Ph.D. (Candidat), Psychologie du counseling, Département de psychologie de l'éducation et du counseling , Université McGill.